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Redaktor wydania: Adrian Górniak 

KOMENTARZ PORANNY 

W oczekiwaniu na Fed 

We wtorek w mediach finansowych ponownie dominował temat ropy naftowej.  
Po południu Reuters podał informację że produkcja w zaatakowanym obszarze 
Abqaiq ma zostać przywrócona w pełni w ciągu 2-3 tyg., a nie jak wcześniej 
szacowano 3-6 miesięcy. Notowania „czarnego złota” spadły po tej informacji o 
ok. 5%. Wciąż są jednak 7% powyżej piątkowych poziomów, sprzed zamachu. 
Na późniejszej konferencji Saudyjczyków minister energii powiedział, że w ciągu 
2 dni przywrócono produkcję do 2 mln bbl/d z 4,9 mln bbl/d wcześniej (41% a nie 
jak pisał Reuters 70%), a pełne zdolności mają być osiągnięte do końca września. 
Władze nie chciały komentować odpowiedzialności Iranu na atak. Pentagon ma 
ponoć przygotować raport na ten temat i opublikować w ciągu 48 godzin. Może 
to być kolejny czynnik zwiększający napięcie w tym regionie, choć już w sobotę 
Mike Pompeo oskarżył o atak Iran. Dziś w centrum uwago powinien być również 
Fed. Rynek oczekuje obniżki stóp o 0,25% (do 1,75-2%) i zapowiedzi kolejnych 
ruchów (decyzja i projekcje 20:00 CEST, konferencja CEO pół godziny później). 
S&P500 wyczekuje na decyzje w okolicy lokalnych szczytów, więc reakcja rynku 
może być ciekawa. Nastroje o poranku nie są najlepsze. Kontrakty na DAX tracą 
ok. 0,1%. Na krajowym podwórku, po kilku dniach relatywnej siły, we wtorek 
przyszła korekta i WIG20 znalazł się poniżej 2200 pkt.  

Krystian Brymora 

 

 

Notowania: wtorek, 17 września 2019 

 grudnia 208  Wartość Zmiana 

1D YTD 

WIG20  2 192,7 -1,1% -3,7% 

WIG30 2 492,7 -1,1% -3,4% 

mWIG40 3 796,7 -0,6% -2,9% 

sWIG80 11 578,7 -0,1% 9,5% 

WIG  57 980,4 -0,9% 0,5% 

WIG Banki 7 365,9 -1,1% -1,2% 

WIG Bud 1 936,4 -2,7% 1,1% 

WIG Chemia 9 081,0 -3,3% -2,9% 

WIG Dew 2 300,6 0,0% 20,3% 

WIG Energia 2 076,9 0,9% -13,8% 

WIG IT 2 396,2 -0,6% 20,3% 

WIG Media 5 057,6 -0,2% 12,1% 

WIG Paliwa 6 998,2 -1,3% -12,5% 

WIG Spoż 3 134,4 -0,6% -7,4% 

WIG Surowce 2 760,7 -2,3% -19,4% 

WIG Telco 783,3 -0,9% 26,4% 

DAX 12 372,6 -0,1% 17,2% 

CAC40 5 615,5 0,2% 18,7% 

BUX 40 596,7 -0,5% 3,7% 

S&P500 3 005,7 0,3% 19,9% 

DJIA 27 110,8 0,1% 16,2% 

Nasdaq Comp 8 186,0 0,4% 23,4% 

Bovespa 104 616,9 0,9% 19,0% 

Nikkei225 21 971,8 -0,1% 9,8% 

S&P/ASX 200 6 675,6 -0,3% 18,2% 

Złoto 1 505,9 0,2% 17,5% 

Miedź 5 870,0 -1,7% -1,6% 

Ropa WTI 59,3 -5,7% 23,5% 

EUR/PLN 4,34 0,3% 1,2% 

USD/PLN 3,92 -0,3% 4,7% 

CHF/PLN 3,95 -0,3% 3,7% 

EUR/USD 1,11 0,6% -3,3% 

USD/JPY 108,1 0,1% -1,4% 
 

FW20 

 Wartość  Zmiana 

Kurs otwarcia 2 211   22 1,01% 

Kurs zamknięcia 2 192   -23 -1,04% 

Kurs min. 2 187   1 0,05% 

Kurs max. 2 213   -4 -0,18% 

Wolumen obrotu 35 637   11 648 48,56% 

Otwarte pozycje 56 078   3 417 6,49% 
 

Indeksy GPW 

Indeks Open Low High Close 1D Obrót 

WIG20 2 212,71 2 184,90 2 214,48 2 192,71 -1,1% 762 

WIG30 2 514,51 2 485,30 2 515,25 2 492,68 -1,1% 805 

MWIG40 3 809,57 11 540,14 11 600,16 3 796,67 -0,6% 81 

SWIG80 11 575,47 3 772,87 3 810,35 11 578,67 -0,2% 17 

WIG-PL 59 393,09 59 060,79 59 393,09 59 218,93 -0,9% 864 

WIG 58 400,61 57 790,52 58 422,03 57 980,44 -0,9% 870 

 

WIG20     

 Close MC 1D YTD  

Alior 42,22 5 512 -2,6% -20,6% 

CCC 131,40 5 409 -1,0% -32,0% 

CD Projekt 250,00 24 030 -0,2% 71,7% 

Cyfrowy P. 27,46 17 562 -1,9% 21,7% 

Dino 153,30 15 030 -1,1% 59,9% 

JSW 28,40 3 334 -1,6% -57,8% 

KGHM 81,10 16 220 -2,5% -8,8% 

Lotos 85,24 15 759 0,2% -3,7% 

LPP 8 225,00 15 236 -0,5% 4,8% 

mBANK 327,00 13 844 -0,6% -22,9% 

Orange 6,00 7 874 1,5% 25,3% 

Pekao 104,90 27 533 -2,0% -3,8% 

PGE 8,77 16 390 3,1% -12,3% 

PGNIG 5,12 29 585 0,5% -25,9% 

PKN Orlen 91,70 39 221 -2,4% -15,2% 

PKOBP 41,10 51 375 -1,6% 4,1% 

Play 26,56 6 750 -1,6% 27,7% 

PZU 37,65 32 512 -1,5% -14,2% 

Santander Polska 318,80 32 546 0,1% -11,0% 

Tauron 1,63 2 853 -1,2% -25,7% 

 

 
 

SKRÓT INFORMACJI ZE SPÓŁEK 

 Idea Bank: Bank wymaga dokapitalizowania na ok. 500 mln PLN – 

prezes; 

 Auto Partner: Przychody spółki mogą przekroczyć 1,5 mld PLN w ’19; w 

2H’19 spółka skupi się na poprawie rentowności; 

 Echo: Celem spółki jest utrzymanie w ’19 rentowności z lat poprzednich; 

 Skarbiec: Spółka spodziewa się powrotu napływów netto; 

 Ciech: Upływ terminu wypowiedzenia umowy i wstrzymanie produkcji w 
CSR [komentarz BDM]; 

 Boryszew:  Raportowana EBITDA w 2Q’19 +15% r/r [tabela BDM]; 
 Elektrobudowa: Spółka rozmawia z Tauron Ciepło ws. porozumienia; 

 Wielton, Best: Wyniki za 2Q’19; 

 Newag: Spółka dostarczy 31 lokomotyw dla PKP Cargo za 518,9 mln PLN 

netto; 

 Energa: Koncern ma umowę kredytu o wartości 2 mld PLN; środki mają 

być wykorzystane m.in. na OZE; 

 ZUE: Obecna wartość backlogu to 2,1 mld PLN; 

 Orbis: Spółka ma umowę sprzedaży Accorowi całej działalności 

serwisowej za ok. 1,2 mld PLN; 

 PBKM: Akcjonariusze spółki zdecydują 14.10.19 o emisji nowych akcji. 

 

WYKRES DNIA 
 

Po wczorajszej publikacji wyników za 2Q’19, kurs akcji Idea Banku wystrzelił 
i zyskał prawie 21%. 
 
Idea Bank - daily 

 
Źródło: Dom Maklerski BDM S.A., Bloomberg 
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mWIG40          

 Close MC 1D YTD   Close MC 1D YTD  

11 bit 
studios 

400,50 916 -2,1% 64,1% GPW 40,95 1 719 0,4% 11,7% 

Amica 118,00 917 0,0% 2,8% GTC 9,65 4 686 1,6% 17,8% 

Amrest 43,30 9 507 0,2% 8,3% Handlowy 53,10 6 938 0,2% -23,2% 

Asseco PL 50,40 4 183 -1,2% 9,3% ING BSK 195,00 25 370 0,1% 8,3% 

Azoty 35,40 3 512 -4,3% 13,5% Inter Cars 212,00 3 004 -0,5% 1,4% 

Benefit Sys. 730,00 2 087 3,1% -13,5% Kernel 43,20 3 540 -1,3% -11,7% 

Bogdanka 39,00 1 327 -1,3% -24,0% Kęty 300,00 2 871 -0,3% -8,8% 

Boryszew 4,50 1 080 2,4% -4,3% Kruk  161,90 3 065 -1,9% 3,3% 

Budimex 130,00 3 319 -6,2% 14,4% Livechat 35,95 926 -0,1% 41,8% 

CI Games 1,00 163 0,4% 22,4% Mabion 85,30 1 170 2,0% -1,5% 

Ciech 35,60 1 876 -2,5% -19,6% Millennium 6,57 7 970 -0,2% -25,9% 

Comarch 185,00 1 505 1,6% 21,7% Orbis 103,00 4 746 5,7% 14,2% 

Develia 2,26 1 011 -0,9% -7,8% PKP Cargo 27,10 1 214 -1,1% -38,3% 

Echo 4,73 1 952 -0,4% 45,5% PlayWay 187,80 1 239 -2,4% 39,1% 

Enea 8,80 3 885 -1,7% -11,1% Polimex 2,30 543 -2,1% -18,3% 

Energa 6,86 2 838 -1,4% -23,1% Stalprodukt 230,00 1 283 0,0% -28,1% 

Eurocash 21,50 2 992 -3,2% 22,2% Trakcja 2,03 104 -0,7% -48,5% 

Famur 3,90 2 242 -0,4% -27,8% VRG 4,26 999 -1,4% 5,4% 

Forte 22,95 549 -2,3% 0,9% Wawel 662,00 993 1,8% -20,6% 

Getin 
Holding 

1,18 225 20,9% 74,1% WP.PL 63,60 1 845 -0,3% 20,5% 
 

WIG20 vs mWIG40 vs sWIG80 [zmiana % YTD]  

 
Źródło: Bloomberg, Dom Maklerski BDM S.A. 

FW20 

 
Źródło: Bloomberg, Dom Maklerski BDM S.A. 

WIG20 

 
Źródło: Bloomberg, Dom Maklerski BDM S.A. 
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INFORMACJE ZE SPÓŁEK 
  
Idea Bank Bank, by spełniać wymogi kapitałowe wymaga dokapitalizowania kwotą około 500 mln PLN. Bank 

planuje, że w wyniku restrukturyzacji koszty działania zostaną docelowo obniżone o około 100 mln 
PLN w ujęciu rocznym - poinformował prezes banku Jerzy Pruski na wtorkowej konferencji prasowej. 
 
"Ta kwota wystarczyłaby do spełnienia wymogów kapitałowych. To kwota, która wpisuje się w proces 
głębokiej restrukturyzacji" - dodał. 

W poniedziałek bank informował, że zdecydował o dopuszczeniu do uczestnictwa w rozszerzonym 
procesie due diligence funduszu typu private equity, zainteresowanego potencjalnym nabyciem jego 
akcji. 

Prezes ocenił, że prawdopodobieństwo sukcesu takiej transakcji nie spadło. 

"Jesteśmy w procesie w inwestorskim, jest tam wyrażona wola zakupu akcji przez inwestora. To jest 
proces, który ma swoją dynamikę (…) Jeżeli jesteśmy w procesie, który przechodzi w kolejną fazę, to 
prawdopodobieństwo sukcesu takiej transakcji nie spadło" - powiedział Pruski. 

Prezes nie podał, kiedy może się wyjaśnić sprawa pozyskania przez bank inwestora dodał, że "im 
szybciej, tym lepiej". 

Bank nie spodziewa się w 3Q’19 dodatkowej rezerwy restrukturyzacyjnej, po tym, jak w 2Q’19 utworzył 
rezerwę na ten cel wysokości 35 mln PLN, poinformował prezes Idea Banku Jerzy Pruski. Program 
restrukturyzacji powinien przynieść oszczędności w wysokości 100 mln PLN rocznie. 

  
Auto Partner Przychody ze sprzedaży grupy w całym 2019 roku mogą przekroczyć poziom 1,5 mld PLN, ocenił 

prezes Aleksander Górecki. Zapowiedział jednocześnie, że w II półroczu spółka będzie się 
koncentrować na poprawie rentowności. 
 
"Jesteśmy dobrej myśli, że przychody w całym roku będą ponad dwukrotnie wyższe niż po pierwszym 
półroczu" - powiedział Górecki na konferencji prasowej. 

W ocenie Góreckiego, spadek rentowności grupy w pierwszych sześciu miesiącach 2019 roku był 
"przejściowy i chwilowy". 

"Tak jak w 2018 roku pracowaliśmy na rentowność, która osiągnęła rekordowy poziom, tak w 
pierwszym półroczu 2019 pracowaliśmy na wzrost przychodów. Tak dynamiczny rozwój przychodów 
daje ponad proporcjonalny wzrost kosztów, ale teraz będziemy koncentrować się na tym gdzie 
możemy je ograniczyć" - powiedział. 

Członek zarządu i dyrektor sprzedaży Piotr Janta zaznaczył, że spółka ma dobrą bazę do tego, żeby 
pracować nad poprawą marży. 

"Poziom marży z 2018 roku jest dla nas wyznacznikiem, ale powrót do niego wymaga pracy. Mamy 
nadzieję, że już w III i IV kwartale marża będzie się poprawiać" - podkreślił Janta. 

Udział eksportu w przychodach grupy osiągnie w ciągu kilku lat poziom 50% wobec niemal 38% w I 
poł. br., podała spółka. Firma nie planuje natomiast na razie otwierania kolejnych po Czechach 
zagranicznych filii. 

Prezes i założyciel spółki Aleksander Górecki dodał, że filia w Pradze "ociera się o rentowność". 

"Mam nadzieję, że na koniec 2019 roku będzie już na plusie" - powiedział. 

Podkreślił jednocześnie, że spółka chce docierać ze swoimi dostawami coraz dalej na Zachód, do 
Francji, a nawet do Hiszpanii. 

Grupa planuje uruchomić jeszcze kilka nowych filii w Polsce do końca 2019 roku, po tym jak w 1H’19 
powstało ich 5, tj. o dwie więcej niż w całym roku 2018, zapowiedział członek zarządu i dyrektor 
sprzedaży Piotr Janta. Spółka rozważa także uruchomienie nowego magazynu w zachodniej części 
kraju. 
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Echo Celem Echo Investment jest utrzymanie w 2019 roku rentowności z lat poprzednich - wynika z 
wypowiedzi wiceprezesa ds. finansowych Macieja Drozda. 

"Naszym celem - jeśli chodzi o rentowność biznesu - jest to, aby utrzymywać rentowność z lat 
poprzednich. W roku 2017 czy 2018 zarobiliśmy te 0,7 PLN na akcję i chcielibyśmy, aby nasz poziom 
aktywności i zyskowność były takie, żeby akcjonariusze widzieli, że firma to kontynuuje" - powiedział 
dziennikarzom wiceprezes Drozd. 

Echo Investment może wyemitować w pierwszym kwartale 2020 roku obligacje o wartości 100-200 
mln PLN - poinformował dziennikarzy wiceprezes Drozd. Jak dodał, emisja najprawdopodobniej 
odbędzie się w marcu i będzie skierowana do inwestorów instytucjonalnych. 

 
Grupa widzi bardzo duży potencjał w projekcie, który chce zrealizować na warszawskich Kabatach, na 
działce nabytej od Tesco, poinformował prezes Nicklas Lindberg. Według niego, ma szansę to być 
wielofunkcyjna inwestycja w stylu "destinations" realizowanych przez spółkę. 

  
Skarbiec Skarbiec TFI spodziewa się jeszcze w tym roku powrotu napływów netto do funduszy w ujęciu 

miesięcznym - poinformował na konferencji wynikowej członek zarządu Skarbiec TFI Grzegorz Zatryb. 

 
"Systematycznie odpływy netto z funduszy Skarbca są coraz mniejsze, a umorzenia z początku roku 
były wynikiem braku nabyć. Tu sytuacja się poprawia i aktywa pod zarządzaniem rosną i naszym 
zdaniem najgorsze mamy za sobą. Sądzimy, że w przyszłym roku kalendarzowym napływy netto będą 
standardem i zaczniemy wracać do najlepszej formy. W ujęciu miesięcznym możliwe, że jeszcze w 
tym roku zobaczymy napływy netto” – powiedział Grzegorz Zatryb.  

„Regulacja MIFID II uderzyła w dystrybutorów niezależnych i uderzyła też w banki, które są zmuszone 
do odbudowania swoich funduszy i muszą odejść od otwartej architektury. W przypadku banków 
informacja kto koniec końców kontroluje Skarbiec Holding mogła budzić wątpliwości i to pogarszało 
naszą sytuację wśród dystrybutorów, a kanał bankowy był tradycyjnie najważniejszy” – dodał. 

Anna Milewska poinformowała, że zarządzający Skarbca przygotowują się na spowolnienie tempa 
wzrostu gospodarczego w Europie, ale także i w Polsce. 

"Pracujemy nad funduszami, z którymi chcemy wyjść do klientów za granicę. Nie jest to proces 
krótkotrwały i wymaga dogłębnej analizy zarządzających. Drugi projekt, który realizujemy to PPK. On 
powinien - zwłaszcza w horyzoncie długoterminowym - ustabilizować aktywa naszej spółki 
zarządzającej funduszami" - powiedziała prezes. 

Milewska poinformowała, że Skarbiec TFI podpisał dotychczas 5 umów o zarządzanie pracowniczymi 
planami kapitałowymi (PPK). 

  
Ciech W nawiązaniu do ESPI z 09.08.2019 spółka informuje, iż Rada Dyrektorów CSR w Rumunii 

zdecydowała o czasowym wstrzymaniu produkcji zakładu z uwagi na upływ terminu wypowiedzenia 
umowy z CET i brak porozumienia co do nowych warunków dostaw. 
 
Obecnie spółka prowadzi: a) rozmowy z CET w zakresie wznowienia dostaw Pary, jak również b) 
analizuje możliwości pozyskania nowego źródła Pary o racjonalnym koszcie oraz długoterminowej 
współpracy  
oraz c) prowadzi przegląd opcji strategicznych. 
 
W ocenie spółki czasowe wstrzymanie produkcji sody kalcynowanej w zakładzie nie powinno zagrozić 
osiągnięciu celu ponad 900 mln PLN EBITDA w 2021 r., zgodnie ze Strategią Grupy CIECH na lata 
2019 – 2021. Ciech zakładał, iż biznes rumuński wygenerowałby w 2019 roku EBITDA w wysokości 
ok. 25 mln PLN, przy ujemnych przepływach pieniężnych. Czasowe wstrzymanie produkcji w CSR nie 
będzie skutkowało naruszeniem zobowiązań wynikających z umowy kredytów konsorcjalnych oraz 
umów kredytów odnawialnych. 

 
BDM na ostatniej konferencji wynikowej po 2Q’19 (11.09.2019) zarząd w kwestii CSR informował: 
- sytuacja jest dynamiczna, są rozmowy, kontrakt obowiązuje do 18.09.2019; 
- jeśli produkcja zostanie wstrzymana to spółka dowiąże w 3Q’19 drugie tyle rezerw (36,7 mln PLN); 
- spółka ma kilka scenariuszy podczas hibernacji zakładu 
- jeśli pojawią się inwestycje w źródło pary to nie mogą być to wydatki Ciechu (np. partner z umową 
PPA); 
- rumuński rząd przygotowuje wsparcie dla kogeneracji; 
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Boryszew Spółka opublikowała raport za 2Q’19.  
 
Wybrane dane finansowe [mln PLN] 

 2Q'18 2Q'19 zmiana r/r 1H'18 1H'19 zmiana r/r 

Przychody 1 626,7 1 706,5 4,9%  3 249,2 3 211,1 -1,2% 

EBITDA 120,3 138,4 15,0%  231,0 228,6 -1,0% 

      Motoryzacja 30,0 31,8 5,9%  63,4 52,3 -17,5% 

      Metale 83,8 102,7 22,5%  151,5 160,6 6,0% 

      Wyroby chemiczne 2,7 5,0 82,9%  6,8 8,5 24,2% 

      Handel+pozostałe 11,1 4,0 -64,4%  19,5 12,2 -37,6% 

      Holding+wyłączenia -7,4 -5,0   -10,2 -5,0  

EBIT 81,7 87,8 7,4%  156,9 136,3 -13,1% 

Zysk netto j. dom 37,0 37,3 0,8%  74,7 52,9 -29,3% 

        

Marża EBITDA 7,4% 8,1%   7,1% 7,1%  

Marża EBIT 5,0% 5,1%   4,8% 4,2%  

Marża netto 2,3% 2,2%   2,3% 1,6%  

        

P/E 12m  21,8      

EV/EBITDA 12m  6,5      

Źródło: BDM, spółka 

  
Energa Grupa zawarła z konsorcjum banków w składzie: Santander Bank Polska, Bank Gospodarstwa 

Krajowego, Powszechna Kasa Oszczędności Bank Polski, Caixabank, MUFG Bank umowę kredytu 
odnawialnego opartego o czynniki społeczno-środowiskowe (ESG-linked) o wartości 2 mld PLN. 

Środki z kredytu mają być wykorzystane m.in. na rozwój mocy wytwórczych OZE i dalszą modernizację 
linii elektroenergetycznych, a także zostaną częściowo przeznaczone na spłatę wcześniejszych 
zadłużeń związanych z tymi celami. 

  
Newag Konsorcjum Newagu i spółki zależnej Newag Lease zawarło umowę z PKP Cargo na dostawę 31 

lokomotyw elektrycznych wraz ze świadczeniami dodatkowymi, podał Newag. Wartość umowy wynosi 
518,9 mln PLN netto. 

  
Wielton Grupa wypracowała w 1H’19 ok. 1,3 mld PLN przychodów, ok. 59,6 mln PLN EBIT oraz 40,4 mln PLN 

zysku netto. 

  
Elektrobudowa Elektrobudowa i Tauron Ciepło podjęły rozmowy, których celem jest wypracowanie rozwiązania 

kończącego spór pomiędzy stronami - poinformowała Elektrobudowa w komunikacie. W związku z 
rozmowami sąd rejonowy w Katowicach na wniosek stron odroczył do 21 października posiedzenie w 
sprawie zawezwania do próby ugodowej. 

  
Lotos Grupa rozpoczęła eksploatację złoża Utgard w Norwegii ok. 3 miesiące wcześniej niż zakładał 

harmonogram, podała spółka. Dzięki temu uzyskano 25% oszczędności w stosunku do zakładanego 
budżetu. 

  
Famur W drugim terminie, w wezwaniu na akcje Primetechu ogłoszonym przez Famur zawarto transakcje na 

1,125 mln akcji - poinformował pośredniczący w wezwaniu Santander BM. Łącznie w wyniku wezwania 
Famur kupi 1,157 mln akcji Primetech. 

  
Archicom Spółka rozpoczyna sprzedaż 111 mieszkań w ramach drugiego etapu osiedla Olimpia Port we 

Wrocławiu. W nowym etapie ma znaleźć się 9 lokali usługowych. Deweloper planuje oddać mieszkania 
do użytkowania we wrześniu 2021 roku. 

  
OFE OFE przelały do ZUS środki w wysokości 548,7 mln PLN w ramach tzw. suwaka - poinformowało PAP 

Biznes biuro prasowe ZUS. Jest to transfer wrześniowy, a przelewy są za sierpień. 

  
CCC Gino Rossi otrzymało od CCC wezwanie do zapłaty wierzytelności regresowych w łącznej kwocie 1,0 

mln PLN i 543 tys. EUR w terminie do 31 grudnia br. 

  
Energetyka Wdrożenie energetyki jądrowej jest jednym z ośmiu głównych kierunków, określonych w projekcie 

Polityki Energetycznej Polski - oświadczył pełnomocnik rządu ds. strategicznej infrastruktury 
energetycznej Piotr Naimski na konferencji MAEA w Wiedniu. 

  
Handel Sprzedaż detaliczna sklepów małoformatowych w sierpniu 2019 roku wzrosła o 7,2% r/r i o 2,3% m/m 

- wynika z szacunków Polskiej Izby Handlu i firmy badawczej CMR. 
  
Aplisens Spółka podała w komunikacie, że oferuje kupno do 913,3 tys. akcji własnych, stanowiących 7,25% 

kapitału zakładowego, po 12 PLN za papier. 
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I2 Development Deweloper zakończył skup obligacji własnych, a zarząd spółki podjął uchwałę w sprawie umorzenia 1 

137 sztuk obligacji serii D o wartości nominalnej 1 000 PLN każda i łącznej wartości nominalnej 1,137 
mln PLN, które zostały nabyte przez spółkę w okresie od 14 sierpnia 2019 roku do 13 września 2019 
roku. 

  
7Levels Spółka ocenia, że gra "Jet Kave Adventure", która dziś debiutuje na Nintendo Switch ma "duży 

potencjał sprzedażowy". 
  
Best W 2Q’19 spółka wypracowała ok. 71,5 mln PLN przychodów, ok. 37,7 mln PLN EBIT oraz 25,2 mln 

PLN zysku netto. 
  
ZPUE Spółka przekaże klientom, w tym innogy Stoen Operator, pierwsze trzy inteligentne stacje 

transformatorowe SPS z magazynem energii. 
  
Santander BP KNF chce, by bufor innej instytucji o znaczeniu systemowym (OSII) dla Santander Bank Polska wzrósł 

do 0,75% łącznej kwoty ekspozycji na ryzyko z 0,50% obowiązującego obecnie . 

  
e-XIM IT Firma informatyczna e-Xim IT zadebiutuje w piątek, 20 września na rynku NewConnect - podała giełda 

w komunikacie. 

  
Inter Cars Inter Cars zakończył negocjacje z Liberty Motorcycles dotyczące utworzenia wspólnego 

przedsięwzięcia. Obie firmy zamierzały utworzyć spółkę, która miała zajmować się m.in. hurtową i 
detaliczną dystrybucją motocykli oraz części i akcesoriów motocyklowych. 

"W dniu 17 września 2019 roku spółka jednostronnie oświadczyła Liberty Motorcycles, iż postanowiła, 
w związku z zakresem różnic w sprawie warunków wspólnego przedsięwzięcia, zakończyć negocjacje 
dotyczące utworzenia wspólnego przedsięwzięcia i nie planuje obecnie jego realizacji" - napisał Inter 
Cars w komunikacie. 

  
AB Zarząd spółki uchwalił program skupu do 20% akcji własnych (tj. do3,24 mln walorów) za max. 15 mln 

PLN), na który akcjonariusze spółki zgodzili się w grudniu 2018 roku. Buyback ma rozpocząć się 19 
września i potrwać do 20 grudnia 2021 roku. 

  
Dektra Copernicus Capital TFI, działając jako zarządzający w imieniu Zolkiewicz&Partners Inwestycji w 

Wartość FIZ, zmniejszył zaangażowanie w akcjonariacie Dektry do 4,86% głosów i 7,07% kapitału 
zakładowego. 

  
ZUE Portfel zamówień grupy wynosi obecnie 2,1 mld PLN. Wartość backlogu wzrosła po podpisaniu przez 

ZUE z PKP PLK umowy na modernizację odcinka magistrali węglowej. 
 
ZUE zawarło z PKP PLK umowę na zaprojektowanie i wykonanie prac na odcinku tzw. Magistrali 
Węglowej za 582,7 mln PLN netto. 

  
Rafako, MS 
Warszawa, Tauron 

Konsorcjum Rafako i Mostostalu Warszawa zaproponowało spółce Tauron wykonanie dodatkowych 
prac, które pozytywnie wpłyną na parametry techniczno-środowiskowe budowanego bloku 
energetycznego o mocy 910 MWe na parametry nadkrytyczne w Elektrowni Jaworzno. 

  
Atal Deweloper chce wyemitować w ramach programu emisji obligacji dwuletnie obligacje serii AU o 

wartości nominalnej do 100 mln PLN. 
  
Orbis Orbis zawarł ze swoim głównym akcjonariuszem, grupą Accor, umowę sprzedaży całej hotelowej 

działalności serwisowej Orbisu. Cena transakcji wynosi 1,2 mld PLN. 
  
ZM Kania Zarządca Zakładów Mięsnych Henryk Kania, Mirosław Mozdżeń, złożył do prokuratury w Katowicach 

zawiadomienie o możliwości popełnienia przestępstw przez członków zarządu spółki. 

 
Zawiadomienie dotyczy m.in. przywłaszczenia przez członków zarządu serwera spółki oraz 
"zniszczenia, uszkodzenia, usunięcia lub zmianie zapisów na informatycznym nośniku danych". 
  
Zarządca zarzuca członkom zarządu również "doprowadzenie do zniszczenia, ukrycia lub usunięcia 
dokumentów spółki znajdujących się na jej serwerze, przez osoby które nie miały prawa wyłącznie 
nimi rozporządzać". 
 
Akcja CBŚ i przejęcie dokumentów ZM Kania uniemożliwiają przeprowadzenie w spółce procesu due 
diligence i przygotowanie planu restrukturyzacji. - Parkiet 

 
 

 

http://m.in/
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Mercor Spółka pozyskała w sierpniu zamówienia o wartości 26,5 mln PLN (-30% r/r). 

 
Mercor – wartość pozyskanych zamówień [mln PLN] 

 
Źródło: Dom Maklerski BDM S.A., spółka 

  
Miraculum Spółka zmieniła datę publikacji raportu za 2Q’19 z dn. 20.na 27.września br. 
  
PBKM Akcjonariusze spółki zdecydują 14 października 2019 r. o emisji akcji nowej serii, skierowanej do 

obecnego inwestora. Cena emisyjna jednej nowej akcji wyniesie 62 PLN, a łączna cena emisyjna za 
wszystkie nowe akcje wyniesie 218,4 mln PLN, wynika z projektów uchwał na NWZ. 

  
Branża lotnicza Uziemienie boeingów 737 MAX spowodowało, że PLL LOT nie wypracują zakładanego na ten rok 

wyniku operacyjnego wysokości 250 mln PLN, poinformował prezes Rafał Milczarski. – Dziennik 
Gazeta Prawna 
 
Jeśli prawo lotnicze się nie zmieni, w 2037 r. w Polsce będzie 23 mln pasażerów, sektor będzie 
odpowiadał za 4,9 mld euro PKB i będzie w nim pracowało 96,7 tys. osób, czyli o 40 tys. mniej niż w 
2017 r., przewidują eksperci IATA. – Puls Biznesu 

  
Pozbud T&R Spółka podała, że Tadeusz Andrzejak zrezygnował z członkostwa w zarządzie Pozbudu T&R i 

pełnienia funkcji prezesa z dniem 17 września 2019 roku. 
  

Źródło: Dom Maklerski BDM S.A., spółki, PAP 
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